
Vragen van het CDA aan wethouder Wolthers over het tekort aan docenten

Op veel scholen is een nijpend tekort aan docenten. In de kranten lezen we over allerlei 
zorgelijke ontwikkelingen en afgelopen maandag is er weer een staking aangekondigd. De 
CDA-fractie krijgt veel signalen dat ook de Hilversumse scholen en dan met name de scholen 
binnen het primair onderwijs, kampen met grote personeelstekorten. 

Vanuit de scholen bereiken ons signalen dat er ongewenst onbevoegde leerkrachten voor de 
klas staan om zo te voorkomen dat klassen naar huis worden gestuurd, wat overigens ook 
voorkomt. Vacatures blijven onbeantwoord en de spoeling voor goede docenten is dun, zeker 
in de randstad. 

Recentelijk is een landelijke subsidie van € 250.000,00 toegekend aan regio Gooi en 
Vechtstreek om de tekorten terug te dringen en dat is goed nieuws. Echter wanneer je leest en 
hoort dat zij-instromers veel begeleiding nodig hebben, is naar alle waarschijnlijkheid veel 
meer nodig dan geld alleen. 

Over het algemeen speelt de lokale overheid een bescheiden rol als het gaat om onderwijs. De 
inzet concentreert zich met name op onderwijshuisvesting, kinderkansenbeleid, speciaal 
onderwijs i.c.m. jeugdzorg en educatieprogramma’s. Belangrijke onderwerpen, maar dit zijn 
onderwerpen die niet beperkt bijdragen aan het tegengaan van de kwaal.

Het CDA heeft de afgelopen maanden via een meldpunt gepolst of een voorrangsregeling 
huisvesting/wonen voor onderwijzers in Hilversum gewenst is. Enkele docenten of 
aankomende docenten hebben aangegeven dat zij, indien dit wordt ingevoerd, dit sterk mee 
laten wegen in de overweging om in Hilversum voor de klas te gaan staan. 

Om te onderzoeken of de gemeente Hilversum wellicht meer kan doen om de zorgelijke 
situatie rond het lerarentekort tegen te gaan, heeft het CDA de volgende vragen aan de 
wethouder:

 Is de wethouder het met het CDA eens dat in Hilversum tekorten zijn en dat deze tekorten 
snel verder dreigen toe te nemen?

 Is de wethouder bereid om op een creatieve wijze na te denken hoe en dan met name voor 
het primair onderwijs, de gemeente ondersteuning kan bieden als het gaat om het 
terugbrengen van de werkdruk en het tekort aan docenten?

 Is de wethouder bereid om met het ‘onderwijsveld’ in gesprek te gaan om de problemen te 
inventariseren?

 Is de wethouder bereid om van dit gesprek in het eerste kwartaal van 2020 een 
terugkoppeling te geven aan de commissie?

  In de conceptverordening middenhuur die donderdag aanstaande in de commissie wordt 
besproken, wordt voorgesteld dat het College in overleg met een ontwikkelaar/belegger 
kan bepalen of woningen in een bepaald project bij voorrang worden aangeboden aan 



huishoudens met maatschappelijke beroepen zoals zorg en onderwijs. Indien uit de 
gesprekken met de schoolbesturen blijkt dat de goede huisvesting bijdraagt aan het 
terugdringen van de tekorten, is de wethouder dan bereid om deze maatregel te nemen?

 In 2017 is de nota Onderwijskansenbeleid 2018-2019 aangenomen. In deze nota staan 
onder andere belangrijke maatregelen en subsidievoorwaarden voor het primair onderwijs 
beschreven. In amendement A17-66 draagt de raad op om het beleid begin 2019 te 
evalueren. 

o Heeft deze evaluatie inmiddels plaatsgevonden? 
o Wanneer kan de raad een nieuwe nota tegemoet zien, aangezien de nota tot 

2019 is vastgesteld?
o In het plan worden diverse subsidies beschreven. Zijn er op korte termijn 

(2020) wijzigingen te verwachten?
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